
Agent Felixa: &quot;Z Mourinho bardzo się rozwinie&quot;

News - ASRoma.pl

Oliver Arthur, agent Felixa, powrócił do rozmowy na temat młodego

talentu Giallorossich, tym razem przed mikrofonami Rete Sport. Oto jego

słowa.

Kiedy i jak odkryłeś Felixa?

"Wszystko wydarzyło się w 2019 roku. Mój główny skaut w Ghanie, Gideon Attoh,

wypatrzył kilku zawodników na meczach międzyszkolnych w Sunyani, Ghana.

Później zabraliśmy go do EurAfrica w Akrze, a następnie do Włoch."

Kiedy miały miejsce pierwsze kontakty z Romą?

"Grudzień 2021. Miałem bezpośredni kontakt z Morganem De Sanctisem, aby Felix 

spróbował swoich sił w Trigorii. Obserwowali go i wykazywali zainteresowanie, ale

nie wykonywali żadnych natychmiastowych ruchów. Kilka dni później zabrałem

zawodnika również do Sassuolo, gdzie Francesco Palmieri również wykazał

zainteresowanie i chciał natychmiast przeprowadzić transakcję, ale ich oferta była

poniżej żądania EurAfrica Football Academy i Roma ostatecznie zgłosiła się po

zawodnika, zamykając całą transakcję."

Czy przypomina Ci on jakiegoś afrykańskiego napastnika w szczególności?

"Jego szybkość i siła przypominają mi Samuela Eto'o."

Jak myślisz, jak ważny dla rozwoju Felixa będzie José Mourinho?

"Mourinho jest topowym menedżerem i świetnym motywatorem, jego energia

pozwala każdemu młodzieńcowi się rozwijać, potrafi wydobyć ze swoich

zawodników to, co najlepsze. Z doświadczeniem Mourinho myślę, że Felix bardzo się

rozwinie w Romie."

Co sądzicie o rzekomej "sprawie rasizmu" związanej z filmikiem

zamieszczonym przez Felixa, po tym jak otrzymał prezent od Mou?

"Nie sądzę, żeby debata na ten temat miała sens. Gracz nie czuł ani nie widział nic

złego w tej wypowiedzi, więc nie ma potrzeby robić z tego afery."
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